
Styrelsemöte Örebro Läns Bridgeförbund  

Protokoll nummer 3, 2023–2024 

Datum och tid: 2023-11-26 kl.17:00-19:00 

Plats: Microsoft Teams 

Närvarande: Berith Jonsson, Micael Svensson, Johan Karlsson, Irene Håberger, Thorbjörn 

Fredriksson och Karin Erlandsson  

 

§ 1. Mötets öppnande 

Ordförande Berith Jonsson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

§ 2. Val av justeringspersoner 

Johan Karlsson och Berith Jonsson väljs till justerare under verksamhetsåret 2023–2024 enligt 

föregående protokoll.  

§ 3. Föregående protokoll 

Protokollet från den 22:a oktober godkändes.  

§ 4. Ekonomi 

DM-Mixed den 25:e november hade ett negativt resultat på 520: -. Det är 3 lag som 

fortfarande inte har betalat in startavgiften för Nerikeligan. Resultaträkningen, finns bifogad. 

§ 5. Rapporter 

-TK och utbildning 

DM-Mixed har spelats, det var 14 deltagande par från 4 olika klubbar. DM individuellt är 

nästa tävling som kommer arrangeras. Endast 12 spelare anmälda, det behöver var minst 16 

spelare för att vara en silvertävling. Micael Svensson kommer skicka ut ett mail till distriktets 

medlemmar. Diskussion fördes gällande tävlingsledararvoden. Örebridgen har ett arvode på 

600: - till tävlingsledare på silvertävling. En missnöjd tävlingsledare har kontaktat TK, hen 

förväntade sig 1200: - i arvode. Ska ÖLBF betala kostnaden för tävlingsledare, eftersom 

klubbar får svårt ekonomiskt vid lågt deltagande? Micael Svensson kontaktar förbundet 

angående TL arvoden och frågan kommer tas upp på nästa styrelsemöte. En spelare från 

Örebro Dövas BK har anmält sig till tävlingsledarutbildning Steg III. Förbundet har kontaktat 

TK eftersom det är krav på minst TL Steg II för att få delta. Oklart om den anmälde har TL 2 

licens. Tävlingsansvarig på Örebro Dövas BK kommer kontaktas av TK.  Johan Karlsson 

kommer sammanställa synpunkterna som kommit in på ÖLBF:S tävlingsregelverk. Irene 

skickar ut regelverket igen, så får styrelsen skicka kommentarer. Synpunkterna kommer 

diskuteras på nästa styrelsemöte och målet är att publicera regelverket kort därefter. 

-Övrigt 

Berith Jonsson som är senioransvarig har deltagit i ett digitalt seniormöte. Thorbjörn 

Fredriksson har kontaktat alla tävlingsansvariga på klubbarna och fått positiv respons. Detta 

görs för att information om våra DM tävlingar ska komma ut till medlemmarna. 
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§ 6. Rapport från riksstämman 

Karin Erlandsson och Berith Jonsson representerade ÖLBF på riksstämman. Bridgens framtid 

diskuterades och flera workshops genomfördes. Ett exempel på en populär tävling som 

presenterades är dalahelgen som gått från 75% dalaspelare till 83% från andra distrikt. 

Handikappet kommer höjas från maximalt 52 till 62. Klubbfunktionärshandboken och 

idébanken rekommenderades. Bridgetime som troligen ska ersätta ruter testades.  

Planen är att starta bridgegymnasium i Varberg om man får tillräckligt många elever.  

Handlingarna från riksstämman har inte skickats ut ännu. Dessa kommer presenteras på nästa 

styrelsemöte.  

§ 7. SISU 

Thorbjörn Fredriksson har varit i kontakt med Lotta Kulju på SISU idrottsutbildarna. Möten 

under 2023 behöver skickas in. 6 möten till och med den 25:e juli har registrerats i portalen. 

Mötesanteckningarna för dessa finns publicerade på vår hemsida. Johan Karlsson är ansvarig 

att rapportera in de resterande till SISU. Styrelsemötena som hittills varit efter årsmötet 

kommer att publiceras på hemsidan inom kort.  

§ 8. Övriga ärenden 

Berith Jonsson informerade att Benny Blankner inte kommer vara med på några fler 

styrelsemöten. Klubbarna i distriktet har blivit informerade gällande konferensen den 13:e 

januari. ÖLBF behöver ha någon som representerar SBF på konferensen, beslutades att Berith 

Jonsson kontaktar Svenska Bridgeförbundet. Irene Håberger, Berith Jonsson och Karin 

Erlandsson kommer göra ett program och skicka för påseende till styrelsen.  

§ 9. Kommande styrelsemöten 

Nästa styrelsemöte hålls den 4:e januari kl 17:00 i Örebridgens lokal. Johan Karlsson kallar.  

§ 10. Mötets avslutande 

Berith Jonsson tackade för visat intresse och avslutade mötet.  

 

…………………………..  ………………………….. 

Vid protokollet  Justeras 

Johan Karlsson  Berith Jonsson, Ordförande 


